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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Идеите си за реформа във висшето образование представи просветният министър Красимир Вълчев по време на
националния форум "Наука – висше образование –бизнес и общество". Той бе организиран от Националната
агенция за оценяване и акредитация и е част от събитията, посветени на 30-годишнината от нейното създаване. В
ключовата специалност "Икономика" ще се влиза с матура, предвижда МОН, а министър Въ... 

Бюджет 2025 стана жертва администрацията заради Еврозоната Държавните служители ще получат едва 5%
увеличение на заплатите през 2025 година, въпреки исканията за минимум 15% ръст. Това стана ясно след
окончателното приемане на държавния бюджет от Народното събрание. "Крайно неудовлетворени сме от това,
което беше финално гласувано. Секторът на държавната администрация е ощетен. За някои от ключови... 

Кремена Атанасова и д-р Васил Тодоров с различни гледни точки пред Bulgaria ON AIRОкончателно депутатите
приеха бюджета на държавата за 2025 година. В заложените параметри влизат 90 млрд. лева приходи, 96 млрд.
лева разходи, а дефицитът да е 6 млрд. лева, което е достатъчно, за да покрие критерия от 3% за влизане в
Еврозоната. "Крайно неудовлетворени сме от това, което беше финално гласувано. Сект... 

Областният съвет за тристранно сътрудничество заседава в четвъртък под председателството на заместник-
областния управител Даниела Маринова. Участие взеха представители на Регионален съвет на КНСБ – Габрово,
КТ "Подкрепа" – Габрово, Асоциация на индустриалния капитал в България – Габрово, Габровска търговско –
промишлена палата, както и представляващите дирекция "Бюро по труда – Габрово и отдел "Ст... 

Заглавие: Д-р Васил Тодоров : Бизнесът има нужда от подготвени кадри, затова сътрудничеството с
Националната агенция за оценяване и акредитация е от изключителна важност
Дата: 24.03.2025 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Кой плаща цената за целта Еврозона?
Дата: 21.03.2025 10:32
Медия: Dunavmost

Заглавие: Бюджет 2025: Реални ли са заложените приходи от 90 млрд. лв.?
Дата: 21.03.2025 11:03
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Намалява равнището на безработица в областта
Дата: 24.03.2025 12:12
Медия: Вестник Росица

Заглавие: Д-р Стефка Здравкова на ифтарска трапеза на Капъкуле
Дата: 22.03.2025 14:12

https://www.bcci.bg/news/20858
https://www.dunavmost.com/novini/koi-plashta-tsenata-za-tselta-evrozona
https://www.dnes.bg/a/1-bulgaria/673415-byudzhet-2025-realni-li-sa-zalozhenite-prihodi-ot-90-mlrd-lv
https://www.rositza.com/46973/namalyava-ravnishteto-na-bezrabotitsa-v-oblastta/
https://stmost.info/granitza/11894-d-r-stefka-zdravkova-na-iftarska-trapeza-na-kapakule.html


Областният управител на Хасково д-р Стефка Здравкова присъства на ифтарната програма, организирана от
председателя на Женския съвет на Търговско-промишлената палата на Едирне Емас Аслан, съобщиха от
пресцентъра на Областната администрация. Събитието се проведе на митническия пункт Капъкуле, където в
присъствието на губернатора на Одрин Юнус Сезер, депутата от Одрин Фатма Акзал, началника на провин... 

На 23 март 2002 година след двугодишно чакане от датата на сформирането си Ротари клуб - Силистра бе приет в
системата на най-голямата в света хуманитарна организация "Ротари Интернешинъл". Създаването му бе по
инициатива на Ротари клуб от Варна, а пръв президент бе инж. Веселин Андреев, впоследствие носител на
наградата "Пол Харис Фелоу". В момента в клуба членуват 13 души, повечето от които са н... 

Кремена Атанасова и д-р Васил Тодоров с различни гледни точки относно приетия Бюджет 2025Окончателно
депутатите приеха бюджета на държавата за 2025 година. В заложените параметри влизат 90 млрд. лева приходи,
96 млрд. лева разходи, а дефицитът да е 6 млрд. лева, което е достатъчно, за да покрие критерия от 3% за
влизане в Еврозоната. "Крайно неудовлетворени сме от това, което беше финално гласуван... 

Окончателно депутатите приеха бюджета на държавата за 2025 година. В заложените параметри влизат 90 млрд.
лева приходи, 96 млрд. лева разходи, а дефицитът да е 6 млрд. лева, което е достатъчно, за да покрие критерия от
3% за влизане в Еврозоната. "Крайно неудовлетворени сме от това, което беше финално гласувано. Секторът на
държавната администрация е ощетен и ще получи едва до 5% ръст на заплатите... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Днес е първата дата в която учениците могат да проверят уменията си за PISA в онлайн платформа. Ще бъдат
обхванати 9600 деветокласници от над 200 училища. Този тест се прави през три години и българските ученици
досега показват сериозни дефицити. Според образователния експерт Неда Кристанова, трябва да се промени
начинът на прподаване, защото нашите ученици имат знания, които не могат да прилагат... 

Представители на Федералния резерв понижиха тази седмица прогнозата си за годишния растеж с най-много от
2022 г. насам, а ОИСР твърди, че търговската политика на САЩ ще забави икономическата активност в целия
святИкономическите данни на САЩ се разминават значително, подхранвайки дебата дали нарастващата тревога
от търговските политики на президента Доналд Тръмп ще тласне забавящата се икономика къ... 

Медия: Старият мост

Заглавие: Ротари клуб Силистра навърши 23 години
Дата: 22.03.2025 07:42
Медия: Портал Силистра

Заглавие: Ощетиха ли държавната администрация и кой плаща цената за целта Еврозона
Дата: 21.03.2025 10:22
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Бюджет 2025: Реални ли са заложените приходи от 90 млрд. лв.?
Дата: 21.03.2025 09:32
Медия: Зарата

Заглавие: Тестовете PISA 2025: Ще покажат ли по-добри резултати българските ученици?
Дата: 24.03.2025 09:22
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Разнопосочните данни за САЩ поставят въпроса: забавя ли се икономиката?
Дата: 23.03.2025 18:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Ще се стигне ли до търговска война между Европейския съюз и САЩ
Дата: 24.03.2025 11:30

https://www.portal-silistra.eu/news/15969
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/376698-oshtetiha-li-darzhavnata-administratsiya-i-koy-plashta-tsenata-za-tselta-evrozona
https://zarata.info/%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-2025-%D1%80%D0%B5%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%BE/
https://euronews.bg/programs/testovete-pisa-2025-shte-pokazhat-li-po-dobri-rez/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/142680-raznoposochnite-danni-za-sasht-postavyat-vaprosa-zabavya-li-se-ikonomikata
https://bnr.bg/euranetplus/post/102132481/shte-se-stigne-li-do-targovska-voina-mejdu-evropeiskia-sauz-i-sasht


"Европейският съюз е бил създаден, за да се възползва от САЩ. Не, не съм доволен от Европейския съюз. Ще
спечелим тази финансова битка, това е финансова битка", се зарече американският президент Доналд Тръмп по-
рано този месец. Предисторията накратко е: първо администрацията му обяви десетократно увеличение до 25
процента на митата върху вноса на стомана и алуминий, което пряко засяга вноса на авт... 

Строителни компании от южната част на Румъния обмислят да регистрират свои фирми в България след 1 май,
пише Arenaconstruct.ro. Фирмите ще продължат да работят на румънския пазар, но данъците ще бъдат по-ниски,
смятат предприемачите. От началото на тази година в строителния сектор в Румъния настъпиха сериозни
промени като се премахнаха напълно данъчните стимули за служителите. Увеличаването на дан... 

Националната агенция за приходите наблюдава хиляди майстори, извършващи домашни ремонти, дали отчитат
коректно приходите си. Анализ на риска от укриване на печалби и доходи в този бранш показва, че в над 60% от
ремонтите и подобренията на дома майсторите не предоставят финансов документ при получено заплащане за
труд си. В общия случай те са длъжни да издават касови бележки, когато плащането за из... 

Китай продължава да затвърждава позицията си на втората по големина икономика в светаК итай продължава да
затвърждава позицията си на втората по големина икономика в света, демонстрирайки впечатляващ ръст,
иновации и устойчивост на фона на глобални предизвикателства. Това стана ясно от скорошна презентация на
китайския посланик Дай Цинли пред Института за икономически изследвания на 17 януари 2025... 

Кадър ТИЗ 4 нови завода се строят в момента в "Тракия икономическа зона" край Пловдив и правят глада под
тепетата недостижим. В "Тракия икономическа зона" в мoмeнтa ce cтpoят няколко нoви предприятия, съобщи
Емил Янков – мениджър "Бизнес развитие" на зоната по време на среща със студенти и преподаватели, които
посетиха индустриалната зона край Пловдив днес. Тази година са привлечени нови инвестит... 

"България може да бъде един истински стратегически партньор на Япония за региона на Източна и Централна
Европа, не само със своето стратегическо географско положение, а и с качествения човешки капитал, със своята
стабилност, социално-икономическа среда и условията за инвестиции и правене на бизнес в България". Това каза
президентът Румен Радев, който отправи приветствие към участниците в бизнес за... 

Медия: Българско национално радио

Заглавие: Румънски строителни компании обмислят да регистрират дружества в България
Дата: 23.03.2025 08:52
Медия: Русе инфо

Заглавие: НАП наблюдава отчитат ли коректно доходите си домашните майстори
Дата: 24.03.2025 13:08
Медия: Загора БГ

Заглавие: Китайската икономика: Устойчив ръст и амбиции за бъдещето
Дата: 24.03.2025 13:00
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Български град няма стигане: 4 завода се строят едновременно
Дата: 24.03.2025 12:35
Медия: Petel.bg

Заглавие: Радев: България може да бъде стратегически партньор на Япония за Източна и Централна Европа
Дата: 24.03.2025 12:09
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: БГ град става недостижим с 4-те си нови завода!
Дата: 24.03.2025 12:06
Медия: Блиц

https://rousse.info/%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%BB/
https://zagora.bg/posts/14007/%D0%9D%D0%90%D0%9F-%D0%BD%D0%B0%D0%B1%D0%BB%D1%8E%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%82-%D0%BB%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BD%D0%BE-%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B8-%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%88%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B0%D0%B9%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8.html
https://www.vesti.bg/sviat/kitajskata-ikonomika-ustojchiv-ryst-i-ambicii-za-bydeshteto-6223669
https://petel.bg/Balgarski-grad-nyama-stigane--4-zavoda-se-stroyat-ednovremenno-__577433
https://varnanovini.bg/2025/03/24/radev-bulgariq-moje-da-bude-strategich/
https://blitz.bg/ikonomika/bg-grad-stava-nedostizhim-s-4-te-si-novi-zavoda_news1074169.html


4 нови завода се строят в момента в "Тракия икономическа зона" край Пловдив и правят глада под тепетата
недостижим. В "Тракия икономическа зона" в мoмeнтa ce cтpoят няколко нoви предприятия, съобщи Емил Янков –
мениджър "Бизнес развитие" на зоната по време на среща със студенти и преподаватели, които посетиха
индустриалната зона край Пловдив днес. Тази година са привлечени нови инвеститори от Япo... 

Малките и средни предприятия (МСП) имат възможност да кандидатстват по нова програма INTERREG VI-A
България - Сърбия 2021-2027, която насърчава устойчивия растеж и конкурентоспособността им, създаването на
работни места, включително чрез продуктивни инвестиции. Програмата е насочена към малките и средни
предприятия от трансграничния регион на България и Сърбия. Те ще получат финансова подкрепа, въ... 

Kashmir Wellness and SPA във Велинград, най-луксозният СПА хотел у нас, влезе в каталога на Michelin. С този
приз СПА перлата попада след най-добрите хотели в света. Новината потвърди за "Марица" Анна Божкова,
управител на комплекса. Дамата разказа, че подготовката им е коствала цели три месеца, но са щастливи от
резултата и високото отличие за хотела. В световния каталог на Michelin все още няма... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Областният управител на област Хасково д-р Стефка Здравкова присъства на ифтарната програма, организирана
от председателя на Женския съвет на Търговско-промишлената палата на Едирне Емас Аслан. Събитието се
проведе на митническия пункт Капъкуле, където в присъствието на губернатора на Одрин Юнус Сезер, депутата от
Одрин Фатма Акзал, началника на провинциалната полиция в Одрин Окан Карабурун, Гене... 

Безработицата е достигнала естественото си дъно, при което търсещите вече са на работа, някои са между две
работни места, а ненамерилите са преминали към групата на неактивните Данните на НСИ от наблюдението на
работната сила през 2024 г. ясно показват, че на пазара на труда има огромен проблем, показва анализ на
Института за пазарна икономика. Коефициентът на безработица е 4,2%, или с 0,1 процент... 

Скучните данни на НСИ от наблюдението на работната сила през 2024 г. ясно показват, че на пазара на труда има
огромен проблем. Коефициентът на безработица е 4.2%, или с 0.1 процентни пункта по-нисък от този през 2023
година. Коефициентът на заетост за населението на възраст 15 – 64 г. пък достига 70.9%, или с 0.2 процентни
пункта над този от предходната година. Тези немощни помръдвания на показате... 

Заглавие: Малките и средни предприятия могат да кандидатстват по нова програма за развитие
Дата: 24.03.2025 12:05
Медия: MediaNews.BG

Заглавие: В СПА столицата Велинград: Експертите на Michelin харесаха 5-звездния Kashmir Wellness and SPA
Дата: 23.03.2025 14:43
Медия: Марица

Заглавие: Областният управител на Хасково присъства на ифтарната програма
Дата: 22.03.2025 12:47
Медия: Novinata.bg

Заглавие: ИПИ: На пазара на труда в страната има огромен проблем
Дата: 24.03.2025 09:55
Медия: Econ

Заглавие: Пазарът на труда в България е в безисходица
Дата: 23.03.2025 11:12
Медия: Economic

Заглавие: Бизнесът е в ужас, пищи на умряло от този огромен проблем
Дата: 22.03.2025 20:27
Медия: Блиц

http://medianews.bg/bg/a/malkite-i-sredni-predpriyatiya-mogat-da-kandidatstvat-po-nova-programa-za-razvitie
https://www.marica.bg/imoti/v-spa-stolicata-velingrad-ekspertite-na-michelin-haresaha-5-zvezdniq-kashmir-wellness-and-spa
https://novinata.bg/regiona/oblastniqt-upravitel-na-haskovo-prisastva-na-iftarnata-programa/
https://econ.bg/%D0%90%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B8/%D0%98%D0%9F%D0%98-%D0%9D%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%B0-%D0%B2-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC_l.a_i.811384_at.4.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/pazaryt-na-truda-v-bylgarija-e-v-bezishodica
https://blitz.bg/ikonomika/biznest-e-v-uzhas-pishchi-na-umryalo-ot-tozi-ogromen-problem_news1074033.html


Огромен проблем с работните места в България разкриха последните официални данни на НСИ. Оказва се, че
безработицата у нас вече е достигнала естественото си дъно, пазарът на труда няма накъде да се разширява
повече, търсещите нови позиции не намират реализация и изпадат в групата на неактивните, а голяма част от
младежите в професионалните гимназии учат професии, които скоро няма да съществуват. ... 

Скучните данни на НСИ от наблюдението на работната сила през 2024 г. ясно показват, че на пазара на труда има
огромен проблем, констатират икономистите от ИПИ. Коефициентът на безработица е 4,2%, или с 0,1 процентни
пункта по-нисък от този през 2023 година. Коефициентът на заетост за населението на възраст 15-64 г. пък
достига 70,9%, или с 0,2 процентни пункта над този от предходната година.Тези н... 

Лек спад до 5,6 % на безработица през февруари В края на февруари регистрираните безработни са 158 706, а
равнището на регистрираната безработица е 5,6%. В сравнение със същия месец на 2024 г. се отчита спад от 0,24
процентни пункта. Това съобщиха от Агенцията по заетостта (АЗ). В края на януари Агенцията по заетостта отчете
158 040 регистрирани безработни и равнище на регистрираната безработица о... 

Общото събраниe на Асоциация на индустриалния капитал в България (АИКБ)избра нови органи на управление –
Национален съвет, Управителен съвет и Контроленсъвет. По време на заседанието бяха утвърдени приоритетите
в дейността на АИКБ запериода 2025 – 2028 г.За председател на Управителния съвет беше избран г-н Румен
Радев,дългогодишен заместник-председател на УС и министър на енергетиката (2023 – 2024... 

В над 60% от ремонтите и подобренията на дома майсторите не предоставят финансов документ при получено
заплащане за труда си, твърди АгенциятаНационалната агенция за приходите наблюдава хиляди майстори,
извършващи домашни ремонти, дали отчитат коректно приходите си.Анализ на риска от укриване на печалби и
доходи в този бранш показва, че в над 60% от ремонтите и подобренията на дома майсторите не п... 

Чувствате ли, че още един скучен ден в офиса е твърде много? Ако страстта към работата ви е угаснала, може би е
време да вземете нещата в свои ръце и да обмислите ново професионално предизвикателство.Но каква работа би
ви направила наистина щастливи? Как да върнете вдъхновението в професионалния си живот? Направете
първата стъпка към намирането на идеалната си работа, като си отговорите на тези ше... 

"България разглежда Япония като стратегически партньор в Азия. През 2024 г. двустранният търговски оборот е в

Заглавие: Икономисти със сигнал за "огромен проблем": Немощните помръдвания на показателите на пазара на
труда показват, че безработицата е достигнала естественото си дъно
Дата: 22.03.2025 13:20
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Лек спад до 5,6 % на безработица през февруари
Дата: 22.03.2025 12:03
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Общото събрание на АИКБ избра ново ръководство За председател на Управителния съвет беше
избран г-н Румен Радев
Дата: 24.03.2025 13:05
Медия: Newshubbg.com

Заглавие: НАП следи домашните майстори за укрити доходи
Дата: 24.03.2025 12:38
Медия: Pariteni

Заглавие: Как да откриете работата, която ще ви вдъхновява. 6 въпроса, които да си зададете
Дата: 24.03.2025 12:51
Медия: Moreto.net

Заглавие: Министър Дилов: Стремим се към разширяване на търговските връзки с Япония
Дата: 24.03.2025 13:09
Медия: Publics

https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Ikonomisti-sus-signal-za-ogromen-problem-Nemoshtnite-pomrudvaniya-na-pokazatelite-na-pazara-na-truda-pokazvat-che-bezraboticata-e-dostignala-estestvenoto-si-duno-2492258
https://www.flashnews.bg/lek-spad-do-5-6-na-bezrabotitsa-prez-fevruari/
https://newshubbg.com/obsthoto-sabranie-na-aikb-izbra-novo-rakovodstvo-za-predsedatel-na-upravitelniya-savet-beshe-izbran-g-n-rumen-radev/
https://www.pariteni.bg/novini/danyci/nap-sledi-domashnite-majstori-za-ukriti-dohodi-252342
https://www.moreto.net/novini.php?n=509697&c=20
https://www.publics.bg/bg/news/37068/%D0%9C%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80_%D0%94%D0%B8%D0%BB%D0%BE%D0%B2_%D0%A1%D1%82%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%BC_%D1%81%D0%B5_%D0%BA%D1%8A%D0%BC_%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%88%D0%B8%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D0%B2%D1%80%D1%8A%D0%B7%D0%BA%D0%B8_%D1%81_%D0%AF%D0%BF%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D1%8F.html


размер на 269,5 млн. щ.д., което не отговаря на съществуващия потенциал. Днешното събитие недвусмислено
показва общата ни воля и желание за задълбочаване на диалога и още по-интензивно развитие на отношенията
ни с приятелска Япония". Това заяви министърът на икономиката и индустрията Петър... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Замразяването на финансирането от президента на САЩ Доналд Тръмп постави няколко финансирани от САЩ
чуждестранни медии, включително Радио "Свободна Европа"/Радио "Свобода", в ситуация да се борят за
оцеляване, пише Европейският нюзрум (ЕНР) – платформа за сътрудничество между 23 европейски
осведомителни агенции, сред които е и БТА. Европейският съюз предупреди, че орязването на средствата би
могло... 

Президентът Румен Радев награди с орден "Мадарски конник" първа степен посланика на Социалистическа
република Виетнам в България, До Хоанг Лонг. Церемонията се проведе в Гербовата зала на президентството.
Тази държавна награда е връчена на дипломата за неговите значими постижения в укрепването на двустранните
отношения между България и Виетнам. Румен Радев изказа благодарност на посланик До Хоанг ... 

България разглежда Япония като стратегически партньор в Азия, заяви министър на икономиката и индустрията
Петър Дилов по време на бизнес закуска на Японско-българската бизнес асоциация (ЯББА). Събитието се
организира в партньорство с Посолството на Япония в България и Изпълнителната агенция за насърчаване на
малките и средните предприятия (ИАНМСП). В срещата участват също президентът Румен Радев, ... 

Американски и руски представители започнаха днес преговори в Саудитска Арабия, насочени към постигането на
напредък към по-широко споразумение за прекратяването на огъня в Украйна, като Вашингтон иска да постигне
договореност за спирането на атаките срещу плавателни съдове в Черно море. Разговорите днес следват
вчерашните дискусии между САЩ и Украйна, след като американският президент Доналд Тръмп... 

За постигане на оперативна съвместимост в правното осигуряване на оперативно ниво в командната структура на
видовете въоръжени сили, в к.к. Пампорово, от 17 до 20 март, се проведе работна среща на юристи от НАТО.
Събитието бе организирано от Командването на Сухопътните войски. Участниците споделиха опит в различни
области на правото и обсъдиха начина на работа, принципите на международното хуманит... 

Заглавие: Европейски нюзрум: Намаляването на бюджета на САЩ за радио "Свободна Европа" разкрива по-
широки проблеми пред европейските медии
Дата: 21.03.2025 17:23
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Президентът Румен Радев удостои с орден "Мадарски конник" първа степен посланика на Виетнам у
нас До Хоанг Лонг
Дата: 24.03.2025 12:54
Медия: Дебати

Заглавие: България разглежда Япония като стратегически партньор в Азия, заяви министърът на икономиката и
индустрията
Дата: 24.03.2025 12:20
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Ройтерс: Кои са основните въпроси в преговорите на САЩ с Русия и Украйна
Дата: 24.03.2025 12:16
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Сухопътни войски бяха организатор и домакин на работна среща на юристи от НАТО
Дата: 24.03.2025 13:01
Медия: Военен Телевизионнен Канал

Заглавие: Битка в небето: Дронове срещу антидрон технологии
Дата: 23.03.2025 14:48
Медия: Черноморски Фар

https://pronewsdobrich.bg/evropeyski-nyuzrum-namalyavaneto-na-byudzheta-na-sasht-za-radio-svobodna-evropa-razkriva-po-shiroki-problemi-pred-evropeyskite-medii-p578796
https://debati.bg/prezidentat-rumen-radev-udostoi-s-orden-madarski-konnik-parva-stepen-poslanika-na-vietnam-u-nas-do-hoang-long/
https://www.bta.bg/bg/videos/26432
https://www.bta.bg/bg/news/world/857589-royters-koi-sa-osnovnite-vaprosi-v-pregovorite-na-sasht-s-rusiya-i-ukrayna
https://armymedia.bg/2025/03/24/%D1%81%D1%83%D1%85%D0%BE%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B1%D1%8F%D1%85%D0%B0-%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80-%D0%B8-%D0%B4/
https://www.faragency.bg/news/17427341266193/bitka-v-nebeto-dronove-sreshtu-antidron-tehnologii


Сигурност. Експерти говорят за урока от инцидента над летище София и бъдещето на въздушната сигурност Дона
МИТЕВА Дроновете само за забавление и снимки от въздуха ли са? До каква степен могат да бъдат заплаха, или
пък улеснение за динамичния ни живот? Трябва ли да се притесняваме от бъдещата им употреба? Тези и много
други въпроси възникнаха след инцидента на софийското летище. Чуха се различни тъ... 

Завръщането на японския бизнес в България и положителните взаимоотношения между двете страни могат да
доведат да нов "златен век" в обмена между Япония и България, като отправна точка за това може да бъде
предстоящото Световно изложение ЕКСПО 2025 в Осака. Това посочи Хисаши Мичигами, посланик на Япония в
Република България, на бизнес закуска, организирана от Японско-българската бизнес асоциация (... 

За мен вече е опасно да се върна в България, а след разследването на случая с тормоз и убийства на животни
онлайн срещу мен отново имаше и хакерска атака. Това заяви за БНР от Киев Петко Петков от "Българските Елфи"
(BG Elves). Неформалната организация е работила по случая от Перник със сдружение КАЖИ, което след това е
подало сигнала до Главна дирекция "Национална полиция" и ГДБОП. Още за работат... 

Учени от Китай и Южна Африка създадоха най-дългия в света квантов комуникационен канал, озползвайки
микросателита Jinan-1 и преносими наземни станции. Каналът свързва университета "Стеленбош" в Южна Африка
и база в Пекин. Използвайки споделен ключ за криптиране, екипът предаде две изображения – Великата
китайска стена и кампуса на "Стеленбош" – чрез сателит на разстояние от 12 900 км. Квантовите к... 

Вчера Кирил Петков обяви, че през юни ППДБ ще иска вот на недоверие.Днес Костадин Костадинов обяви, че
"Възраждане" започва да събира подписи за вот на недоверие. Правителството беше избрано на 15 януари. Де
оставете го да поработи малко на спокойствие, де! Къде ги сърби ултрасите?! Че техните хулигани бяха арестувани
на "Раковска", барабар с депутати, когато се опитваха да запалят една сграда в ... 

Заглавие: Взаимоотношенията между България и Япония може да навлязат в нов златен век, каза японският
посланик у нас Хисаши Мичигами
Дата: 24.03.2025 12:20
Медия: Утро Русе

Заглавие: Петко Петков от БГ Елфи за случая от Перник и за Украйна: За мен вече е опасно да се върна в
България
Дата: 24.03.2025 10:50
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Създадоха най-дългия квантов комуникационен канал: Намира се между Китай и Южна Африка
Дата: 22.03.2025 06:52
Медия: Класа

Заглавие: Колтуклиева към ПП-ДБ и ,,Възраждане": Живеете за хаос и напрежение. Оставете правителството
да работи на спокойствие
Дата: 24.03.2025 13:32
Медия: 7 дни България

https://utroruse.com/article/1101329/
https://bnr.bg/post/102133049/petko-petkov-ot-bg-elfi-za-men-veche-e-opasno-da-se-varna-v-balgaria
http://www.classa.bg/%D0%BD%D0%B0%D1%83%D0%BA%D0%B0/item/551543-%D1%81%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B8%D1%8F-%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%83%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D0%BD-%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D0%BB-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83-%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9-%D0%B8-%D1%8E%D0%B6%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D1%84%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0
https://7dnibulgaria.bg/archives/271288
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